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Besluitenlijst BCOV van 12 december 2022 (1.33 Zijlweg) 

Aanwezig:
Dhr. E.J. Roest (Bloemendaal), voorzitter
Dhr. M. Smit (Beverwijk)
Mevr. M.H.F. Schuurmans-Wijdeven (Haarlemmermeer)
Mevr. A. Nienhuis (Heemstede)
Dhr. S. Nieuwland (Uitgeest)
Dhr. F.C. Dales (Velsen)
Dhr. D. Moolenburgh (Zandvoort) 

Afwezig
Dhr. J. Wienen (Haarlem)
Dhr. K.S. Heldoorn (Heemskerk)
Mw. M. Somers (GHOR)

Mede aanwezig:
Dhr. A.F.M. Schippers (directeur VRK), secretaris
Mevr. C. Lenstra (coördinerend gemeentesecretaris)
Dhr. H. Balk (wnd. commandant brandweeer)
Dhr. B. Koppes (bureau bevolkingszorg)
Mevr. M.F. Kreuk, verslag, ambtelijk secretaris

1. Opening   
De heer Roest opent de vergadering. Hij maakt melding van de afwezigen. 

1.0 Mededeling en vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

1.1 Vaststelling besluitenlijst 31 oktober 2022
De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

1.2 Termijnagenda BCOV/AB
Mevrouw Nienhuis vraagt naar de planning van de agendering in BCOV of AB van de 
bestuurlijke documenten die in de bestuursconferentie zijn besproken. Geconstateerd wordt 
dat dit afhangt van de het moment waarop een aantal griffies met voorstellen komt voor de 
wijze waarop in de gemeenschappelijke regeling invulling wordt gegeven aan de wijzigingen 
in de Wet gemeenschappelijke regelingen.
Mevrouw Nienhuis wijst er verder op dat in de planning onvoldoende rekening is gehouden 
met de nieuwe wettelijke zienswijzetermijn voor gemeenteraden ten aanzien van de 
programmabegroting. De heer Schippers geeft aan dat het vergaderschema in deze door het 
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Algemeen Bestuur is vastgesteld, hij hoort graag of het Dagelijks Bestuur om een ander 
voorstel wordt gevraagd. Mevrouw Kreuk vult aan dat bij het vergaderschema was vermeld 
dat de gekozen planning samenhangt met het feit dat er ook een zienswijze op het 
jaarverslag gevraagd moet worden; dat verslag moet uiterlijk 15 juli worden aangeleverd. 
Een andere planning zou een gesplitste procedure voor jaarverslag en programmabegroting 
hebben opgeleverd. Verder geeft zij aan dat de wettelijke zienstermijn van 12 weken in deze 
planning te realiseren is. Mevrouw Nienhuis merkt op dat dat alleen haalbaar is als de 
bespreking van de programmabegroting in de bestuurscommissies niet tot ingewikkelde 
wijzigingen leidt. Mevrouw Schuurmans constateert dat de planning weliswaar krap is, maar 
dat er weinig andere mogelijkheden zijn. De commissie concludeert dat voor de begroting 
2024 bekeken kan worden of een andere planning mogelijk is. Daarbij zal dan ook rekening 
gehouden moeten worden met het zomerreces van de raad. 

1.3. Terugblik bestuursconferentie 16/17 november
De bestuursconferentie is na afloop al kort in positieve zin geëvalueerd, er zijn daarop geen 
aanvullingen. 

1.4 Terugkoppeling landelijke/bovenregionale overleggen (Bac’s/VB)     
Mevrouw Nienhuis deelt mee dat aan de BAC Informatievoorziening een concept van het 
Landelijk Crisisplan Digitaal om een reactie is voorgelegd. Door de korte termijn die de 
commissie werd gegund, is het haar niet gelukt het rapport van commentaar te voorzien. Ze 
vraagt om de aandacht van de voorzitter voor de termijnen. Mevrouw Schuurmans geeft aan 
dat de korte termijnen veelal samenhangen met de planning van het ministerie, en dat het 
Veiligheidsberaad noch het NIPV hier invloed op heeft. 
Mevrouw Nienhuis meldt verder dat de Stuurgroep Samenwerking Crisisbeheersing 
Overstroming Randstad een aantal data voor bestuurlijke oefeningen heeft bepaald. Ze roept
haar collega’s op aan deze oefeningen mee te doen. 
De heer Balk meldt dat in de Bac Brandweer is gesproken over de invoering van de 
‘bouwsteen verplichtend karakter’. Hij constateert dat Kennemerland in verhouding tot 
sommige andere regio’s zeer beperkt werkt met systemen van consignatie en nauwelijks met
kazernering voor vrijwilligers, hij verwacht daarom in onze regio relatief geringe impact. De 
commissie constateert dat het vooral van belang is dat het Rijk de bijbehorende extra kosten 
gaat dragen. 

2. Ter besluitvorming   

2.1 Concept regionaal risicoprofiel en beleidsplan crisisbeheersing
Mevrouw Schuurmans geeft een korte toelichting. Een belangrijke wijziging ten opzichte van 
eerdere jaren is dat gewerkt zal worden met een dynamisch risicoprofiel, waarbij ieder jaar 
de wijzigingen worden geduid, en iedere acht jaar een meer grootscheepse update 
plaatsvindt. De commissie verzoekt de jaarlijkse update dan ook met de gemeenteraden te 
communiceren, om zo hun belangstelling voor het onderwerp crisisbeheersing vast te 
houden. De heer Schippers zal hiervoor een geschikte vorm zoeken. De heer Roest verwijst 
naar een mogelijk gezamenlijk geleideformulier.
Mevrouw Nienhuis constateert dat het risicoprofiel veel lijkt op het profiel van vier jaar 
geleden. Ze ziet niet terug dat er inzet is gepleegd op het wegnemen van risico’s. Naar haar 
mening zou het beleidsplan daar meer over moeten gaan. Dit is ook door Heemstede 
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ingebracht in het voortraject. De heer Schippers geeft aan dat beleid rond het wegnemen van
risico’s niet de opdracht van de VRK is. Mevrouw Schuurmans stelt dat de bedoeling van het 
beleidsplan is om vorm te geven aan de multidisciplinaire crisisbeheersing. Daarnaast zijn de 
risico’s die het profiel noemt naar haar mening slechts in geringe mate beïnvloedbaar door 
de gemeenten. Wel kan een bepaald risico in de matrix een andere plek krijgen qua 
waarschijnlijkheid of mogelijke impact. De heer Roest onderschrijft deze visie op de 
voorliggende stukken. Mevrouw Nienhuis concludeert dat haar een ander soort beleidsplan 
voor ogen staat dan de directie en andere leden van de commissie. Ze vraagt of er middelen 
zijn voor de uitvoering van het beleidsplan en wijst op een fout in de tabellen op pagina 25. 
Verder merkt ze op dat bij het onderwerp cyber ook een tekst staat die lijkt te gaan over de 
bedrijfsvoering van de VRK, dat hoort in het beleidsplan niet thuis. De heer Schippers geeft 
aan dat het bestaande financiële kader het uitgangspunt is. Sommige aspecten van 
versterking zullen bekostigd kunnen worden uit de extra Bdur-bijdrage. Mochten er nog 
andere zaken aan de orde zijn, dan volgt daarvoor een separaat voorstel aan het bestuur. 

Besluit
 het RRP en RBC in concept vast te stellen
 Het plan aan te laten bieden aan de burgemeesters, zodat de burgemeester 

voorafgaand aan de definitieve vaststelling van het risicoprofiel en beleidsplan met 
de gemeenteraad kan overleggen 

 in te stemmen met het dynamiseren en de achtjaarlijkse actualisatie van het RRP.

2.2  Concept dekkingsplan brandweer
De commissie complimenteert de brandweer met het dekkingsplan. Mevrouw Schuurmans 
merkt op dat Kennemerland door zijn ruimtelijke structuur en de positionering van de 
brandweerposten op bijna alle plekken kan rekenen op een snelle opkomst van de 
brandweer. De heer Nieuwland constateert dat er twee locaties zijn in zijn gemeente die om 
speciale maatregelen vragen. Hij wil als gemeente hierin met de brandweer optrekken, en 
daarin verder gaan dan alleen sturen van schriftelijke informatie. De heer Moolenburgh merkt
op dat de belangstelling van de raad vooral uit zal gaan naar de panden die minder snel 
bereikbaar blijken. Goede communicatie hierover is wezenlijk om onrust te voorkomen. De 
heer Dales merkt op dat het aspect natuurbranden ook tot veel zorgen bij burgers leidt. Ook 
zijn de vakantiehuisjes op het strand kwetsbaar. De heer Roest constateert dat de brandweer
in de regio goed presteert, daarnaast is er een aantal verbeteringsvoorstellen. Hij vraagt of er
een plan van aanpak is op basis waarvan de voortgang kan worden gemonitord. Hij wijst ook 
op de wenselijkheid van eenduidige communicatie met de raden. 
De heer Balk antwoordt dat voor natuurbranden een aparte aanpak geldt, waarover het 
bestuur ook is geïnformeerd. Daarnaast is de brandweer zeker van plan om samen met 
gemeenten op te trekken als het gaat om het informeren van eigenaren van objecten waar 
de brandweer minder snel aanwezig kan zijn. Het gaat dan om preventieve maatregelen en 
tijdige waarschuwing. De heer Roest vraagt bij te houden welke gesprekken er worden 
gevoerd, zodat gemeente en brandweer elkaar hierover kunnen informeren. 

Besluit
 Het voorlopig dekkingsplan 2023-2026 (versie augustus 2022) vast te stellen.
 Het plan middels bijgevoegde brief aan de burgemeesters aan te bieden, zodat de 

burgemeester voorafgaand aan de definitieve vaststelling van het plan met de 
gemeenteraad kan overleggen over het plan.
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 Het plan te agenderen voor de vergadering van het Dagelijks bestuur van 26 juni 
2023 en de bestuurscommissie met aansluiten het Algemeen Bestuur van 10 juli 
2023 voor definitieve vaststelling.

2.3  Uniform kwaliteitsniveau bevolkingszorg
Coördinerend gemeentesecretaris Lenstra bevestigt het beeld van meerdere leden dat het 
moeizaam is om binnen de gemeente medewerkers te motiveren om deel te nemen aan 
bevolkingszorg-taken. De commissie is van mening dat het voorliggende advies van de 
landelijke stuurgroep toch ondersteuning verdient. Binnen de regio zal blijvend gezocht 
moeten worden naar manieren om medewerkers over de streep te trekken voor deze taak. 
Een onderdeel daarvan kan zijn een onderzoek naar de drempels die worden ervaren.  

Besluit
De VRK te verzoeken de aangegeven reactie op de adviesrichting van de projectgroep 
Uniform Kwaliteitsniveau Bevolkingszorg door te geven aan het Veiligheidsberaad.

3. Ter kennisneming
3.1 Brief reactie minister iz VB-standpunt contourennota.

De heer Schippers maakt er melding van dat de minister van J&V de Contourennota 
inmiddels heeft aangeboden aan de Tweede Kamer.

4. Rondvraag en sluiting  
Mevrouw Nienhuis vraagt of er al iets bekend is over de belangstelling voor de vacature van 
directeur Veiligheidsregio/DPG. De heer Schippers antwoordt dat hij van het wervingsbureau 
nog geen terugkoppeling heeft gekregen. 
De heer Roest vraagt naar de ontwikkelingen bij de meldkamer Ambulance. De heer 
Schippers antwoordt dat de situatie stabiel is, maar nog wel kwetsbaar.
De heer Roest sluit daarna de vergadering.
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